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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 13. 

 

 

2023. gada 13. jūlijā.   

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs - domes priekšsēdētājs Juris Žilko 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Attīstības un būvniecības 

pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Administratīvās 

pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Juriste, juridiskās daļas vadītāja p.i. Lolita Pranta, Īpašumu 

pārvaldes vadītāja vietniece Andra Vanaga, Galvenais projektu vadītājs Māris Ozoliņš, 

nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera 

Kļaviņa, Teritorijas plānotāja Iveta Zālīte.  

 

Pieaicinātās personas – Arta Smiltniece, Linda Znotiņa, Anita Beikule.  

 

Citi deputāti – Andris Vītols.  

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas locekļa amata 

kandidāta izvēli;  

2. Par nekustama īpašuma (starpgabala) Līvas iela 20, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu 

apmaksājamo stundu skaita palielināšanu;  

4. Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, Ķekavā, 

Ķekavas novadā” realizēšanu;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par novada pašvaldalības dalību Atveseļošanās 

fonda  3.1.1.5.investīcijas „Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide  un aprīkošana” 

projektu iesniedzēju priekšatlasē;  

6. PIEBALSOJAMAIS - Par apgaismes stabu nomaiņu Rīgas ielā, Baldonē;  

7. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada labiekārtošanas plānu, 2023.gada 

aktualizācija;  
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8. PIEBALSOJAMAIS - Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu 

izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu";  

9. PIEBALSOJAMAIS - Par Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanu;  

 

Juris Žilko atklāj sēdi. 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniedzis vairākus priekšlikumus par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem un jautājumu secības maiņu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Juris Žilko, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Jautājumu [5. Informatīvs - Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas 

locekļa amata kandidāta izvēli.] izskatīt kā pirmo, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

    

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu [6. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par novada 

pašvaldalības dalību Atveseļošanās fonda 3.1.1.5.investīcijas „Izglītības iestāžu 

infrastruktūras pilnveide un aprīkošana” projektu iesniedzēju priekšatlasē ], 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu [7. PIEBALSOJAMAIS - Par apgaismes stabu nomaiņu 

Rīgas ielā, Baldonē], 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu [8. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada 

labiekārtošanas plānu, 2023.gada aktualizācija], 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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5.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtība iekļaut jautājumu [9. PIEBALSOJAMAIS - Par saistošo noteikumu 

"Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un 

vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta 

izmantošanu", 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

6.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu [10. PIEBALSOJAMAIS - Par Finanšu komitejas 

priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanu. ], 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un J. Žilko aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 

   

 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 13. jūlija sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Informatīvs - Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas locekļa amata 

kandidāta izvēli 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:11:20) 

 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Saskaņā ar Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu 

komisijas nolikumu, kas apstiprināts Ķekavas novada domes 2021.gada  8.septembra sēdē, 

iepirkumu komisijas skaitlisko un vārdisko sastāvu nosaka un apstiprina pašvaldības dome. 

Kandidātus apstiprināšanai uz komisijas locekļa amatu izvirza pašvaldības domes deputāti, 

pirms tam saņemot no kandidāta rakstisku iesniegumu, savukārt, ievēlot komisijas sastāvā citu 

personu, pašvaldības dome apstiprina komisijas sastāva izmaiņas. 2023.gada 26.maijā 

Ķekavas novada pašvaldības mājas lapā www.kekava.lv tika publicēta informācija ar 

aicinājumu pieteikties darbam Iepirkumu komisijā. Saņemti divi pieteikumi: no Artas 

Smiltnieces un Lindas Znotiņas, kuri tiek virzīti izskatīšanai Finanšu komitejā, turpmākās 

virzības noteikšanai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Lolita Pranta, Arta Smiltniece, Inese Jēkabsone, 

Linda Znotiņa, Juris Jerums, Jānis Zvaigzne, Aigars Vītols, Valts Variks, Māris Zelčs, Andris 

Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Dace Cīrule. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Aigars Vītols. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Uz kārtējo domes sēdi virzīt LP par kandidāta apstiprināšanu, pirms tam dokumentāli 

precizējot K.Lāces tālākos nodomus attiecībā uz darbu Iepirkuma komisijā, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

2. Par nekustama īpašuma (starpgabala) Līvas iela 20, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:41:00) 

 

Par jautājumu Vineta Alviķe. Informē, ka ir saņemts privātpersonas 2022.gada 24.oktobra 

iesniegums, ar lūgumu, atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu 

Līvas iela 20. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustama īpašuma (starpgabala) Līvas iela 20, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

    

 

 

3. Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu 

apmaksājamo stundu skaita palielināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:43:13) 

 

Par jautājumu ziņo Monika Daļecka. Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta sēdē tika 

pieņemts lēmums, ar kuru noteikta Ķekavas novada domes izveidoto komisiju locekļu atlīdzību 

- Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskā komisija izveidota 2023.gada 11.maijā 

ar izpildirektora rīkojumu. Pamatojoties uz Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes galvenās 

speciālistes M.Daļeckas 2023.gada 7.jūlija iesniegumu, pašvaldības Pedagoģiski 

medicīniskajai komisijai ir paredzams darba apjoma pieaugums, līdz ar to, tiek lūgts palielināt 

apmaksājamo nostrādāto stundu skaitu par darbu Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski 

medicīniskās komisijas locekļiem līdz 60 (četrdesmit) stundām mēnesī. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko,  Juris Jerums, Monika Daļecka. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu 

apmaksājamo stundu skaita palielināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

4. Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:49:40) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ir sagatavots lēmumprojekts par projekta “Ietves izbūve gar 

Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu.  

Līdzekļus, projekta realizēšanai ,paredzēts  gūt no pašvaldības budžeta EUR 62 257,01 apmērā, 

tajā skaitā nepiecešamo papildus finansējumu projekta realizēšanai EUR 36 257,01 apmērā no 

Attīstības un būvniecības pārvaldes budžeta sadaļas.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Māris Ozoliņš, Kristīne Danovska, Valts 

Variks, Juris Jerums, Gatis Līcis, Juris Žilko.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 3 (Gatis Līcis, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

    

 

5. Informatīvs - Par novada pašvaldalības dalību Atveseļošanās fonda  3.1.1.5.investīcijas 

„Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide  un aprīkošana” projektu iesniedzēju 

priekšatlasē  

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:16:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir saņemta vēstule no Izglītības un zinātnes ministrijas par 

vispārējās izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveidi un aprīkošanu Atveseļošanas fonda 

ietvaros. Atveseļošanas fonda investīcijas ir izstrādātas ar mērķi uzlabot vispārējās izglītības 

iestāžu mācību vidi, nodrošinot efektīvu resursu koncentrāciju, izmantošanu un stiprinot 
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visaptveroša pašvaldību izglītības iestāžu tīkla sakārtošanas rezultātā izveidotās pamatskolas, 

tādējādi veicinot kvalitatīvas izglītības ieguvi ārpus novadu pašvaldību administratīvajiem 

centriem. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Vera Kļaviņa, Ineta Romanovska, Andris Vītols, 

Juris Jerums, 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Komitejas atzinums. Ķekavas novada pašvaldība vēlas saglabāt un noteikt pati sava 

novada bērnu izglītības procesu, kā arī ārpus pašvaldības administratīvā centra esošo 

vispārējās vidējās izglītības iestāžu, t.i. Baldones vidusskolas un Baložu vidusskolas, 

darbību, jo 1. Ķekavas novadā ir 3 vidusskolas: Ķekavas vidusskola, Baložu vidusskola 

un Baldones vidusskola (provizoriski visas ar skolēnu skaita pieaugumu nākamajos 

gados), piemēram, Baložu vidusskolā turpmāku gadu laikā skolēnu skaita pieaugums 

būs 120 % . 2. Ķekavas vidusskolai nav kapacitātes palielināt klašu skaitu nevienā no 

izglītības posmiem, t.sk. vidusskolas posmā, kā arī telpu un pedagoģiskā personāla 

trūkuma dēļ nav iespējams papildus piedāvāt citus grozus, papildinot esošo izvēles 

grozu skaitu. Ķekavas vidusskola, kā administratīvā centra skola, nevarēs uzņemt 

skolēnus no Baložu vidusskolas un Baldones vidusskolas. 3. Ķekavas novada 

pašvaldības izglītības iestādēs lielākai daļai pedagogu jau ir pilnas slodzes. 4. 

Sabiedriskā transporta pieejamības ziņā Baložu vidusskolai tuvāk esošā skola ir Rīgas 

47.vidusskola, kura no nākamā mācību gada vidējo izglītību nodrošinās tikai tiem, kuri 

mācības ir uzsākuši, 10.klase vairs netiks atvērta. Ne visi no 9.klases absolventiem spēs 

tikt ģimnāzijās, līdz ar to pastāv iespēja, ka daļa skolēnu izglītību pēc vidusskolas varētu 

neturpināt. 5. Ķekavas novadā ir vērojams iedzīvotāju skaita pieaugums, līdz ar to 

novads prognozē arī izglītojamo skaita pieaugumu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1(Juris Jerums), 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

   

 

Par Balsojumu izsakās Juris Jerums – pārsteigums, ka šis jautājums, kādu laiku atpakaļ, jau  

tika skatīts komitejā, šobrīd, man nav pārliecības, ka tiek sniegta visa vajadzīgā informācija.  

 

 

 

6. Par apgaismes stabu nomaiņu Rīgas ielā, Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:35:10) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Sniedz informatīvu ieskatu par apgaismes stabu 

iespējamo nomaiņu Rīgas ielā, Baldonē.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Jānis Zvaigzne, 

Juris Križanovskis, Valts Variks, Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Andra Vanaga. 

 

Debašu sadaļā izsakās -  Karina Putniņa, Gatis Līcis, Valts Variks, Juris Jerums. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Sagatavot informāciju- kāds ir kabeļu stāvoklis, stabu stāvoklis, kad uz LED ir mainīti 

gaismas ķermeņi. Sagatavot konkrētu priekšlikumu, ko plānots mainīt, ko plānots 

nemainīt. Izskatīt atkārtoti finanšu komitejā, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko –  

Atbalstīt vienošanās noslēgšanu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par līdzdalību projekta 

līdzfinansēšanā (elektrības stabi), 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

 

Deputāti izsakās par balsojumu. 

 

Gatis Līcis –  lai gan ideja ir ļoti laba, bet nobalsoju pret, pēc pieredzes spriežu, ka sasteigti 

lēmumi izmaksā dārgi, tāpēc, labāk šādus jautājumus risināt bez steigas, visu kārtīgi izpētot.   

 

Juris Jerums – arī es esmu par jaunu apgaismes stabu nomaiņu, bet no balsojumu atturējos, jo 

šobrīd situācija ir neskaidra.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17:02  līdz plkst. 17:25.   
 

 

 

 

7. Par Ķekavas novada labiekārtošanas plānu, 2023.gada aktualizācija 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:31:40) 

 

Par jautājumu ziņo Iveta Zālīte. 2022.gada decembrī tika izsludināts iepirkums par “Ķekavas 

novada labiekārtošanas plāna aktualizācija” izstrādi. Pamatojoties uz iepirkuma rezultātiem, 

starp Ķekavas novada pašvaldību un SIA “Grupa93” 2022.gada 20 decembrī noslēgts līgums.  

Labiekārtojuma plāna izstrādes ietvaros norisinājās sabiedrības iesaistes pasākumi – 

iedzīvotāju aptauja, divas sanāksmes un sagatavotā Labiekārtojuma plāna projekta sabiedriskā 

apspriešana no 2023.gada 26.maija līdz 2023.gada 26.jūnijam. Aktualizētais Labiekārtojuma 

plāns ir izstrādāts atbilstoši Līguma Tehniskai specifikācijai.   
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Anita Beikule, Juris Žilko, Iveta Zālīte, Karina 

Putniņa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada labiekārtošanas plānu, 2023.gada aktualizācija, 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

7. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē 

vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas 

izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu" 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:15:05) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ir izstrādāti Ķekavas novada pašvaldības saistošie 

noteikumi “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un 

vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta 

izmantošanu” un to paskaidrojuma raksts.  

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Vera Kļaviņa.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē 

vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas 

izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu", 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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8. Par Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:22:24) 

 

Juris Žilko ziņo par nepiesiešamību ievēlēt Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieku. 

Deputāti izvirza divus kandidātus.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums, Valts Variks, Gatis 

Līcis, Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

1. Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Par finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieku ievēlēt Daci Cīruli, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Ineta Lazda, Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Par finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieku ievēlēt Gati Līci, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par Balsojumu izsakās Juris Jerums – es ieteiktu, kolēģiem, uz nākamo sēdi apsvērt savu balsi 

un nākamajā sēdē jau balsot par sagatavotu lēmumprojektu.  

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.19:46 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


